
R E K L A M A . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

GAZETA MIEJSKA Gliwice Zabrze www.gazeta-miejska.pl 24.07.2012 (nr 579)

GLIWICE8

Kiedy 
remont?
 
- Co się dzieje z remontem uli-
cy Akademickiej w Gliwicach? 
Jej odcinek jest cały czas za-
mknięty dla ruchu, a z tego 

co pamiętam, wiosną miały 
ruszyć prace remontowe. Po 
ich zakończeniu, zamiast uli-
cy miał być deptak. Skąd to 
opóźnienie? - pyta pan Marek. 
O sprawę zapytaliśmy w Zarzą-
dzie Dróg Miejskich. - Obecnie 
prowadzone są uzgodnienia, 
finalizowany jest proces for-
malno-prawny - informuje nas 

Jadwiga Jagiełło-Stiborska, 
rzecznik prasowy ZDM.

Nieprzyjemny 
zapach
Pani Alicja, mieszkanka ulicy 
Dzierżonia, skarży się na wysy-

Czekamy na Państwa telefony pod numerem (32) 
230-84-51, w piątek, od 11.30 do 13.30. A o czym 
informowali nas Czytelnicy podczas ubiegłego dyżuru?

pisko miejskie, położone mię-
dzy lotniskiem a hipermarke-
tem Auchan. - Praktycznie co-
dziennie, przez ponad godzinę 

unosi się duszący, obrzydliwy 
zapach. Zauważyliśmy z sąsia-
dami, że dzieje się tak nieza-
leżnie od wiatru czy temperatu-
ry. Sytuacja jest nie do wytrzy-
mania - żali się Czytelniczka. 
 

Pomysł 
na ścieżkę  
Pani Janina ma sugestię do-
tyczącą gliwickich ścieżek 
rowerowych. - Dlaczego nikt 
nie wpadł na pomysł, by wyre-
montować i przywrócić ścież-
kę rowerową biegnącą wzdłuż 

ogródków działkowych za Pla-
cem Piłsudskiego? (na fot.) 
Można ją odnowić i podzielić 
na część dla rowerzystów i 
spacerowiczów. Wystarczy tyl-
ko chcieć - uważa nasza roz-
mówczyni.

Za późno na 
sprzątanie

Pan Bartłomiej zwraca uwa-
gę, że jedna z większych firm 
sprzątających w Gliwicach czy-
ści ulice w godzinach nocnych. 
- Nie byłoby w tym nic złego, 
ale te maszyny strasznie hała-
sują. Już kilka razy zdarzyło mi 
się, że mnie obudzili w środku 
nocy. Dźwięk tych „odkurza-
czy“jest potwornie drażniący.

Co z tą 
kostką?
Czytelnik zgłosił nam, że na 
płycie Rynku, niedawno re-
montowanej, wypada kostka 
brukowa. Faktycznie efekty 
niedawnych prac widać na 
zdjęciu. Miejmy nadzieję, że to 
tylko wyjątek i nie będzie po-
trzeby „łatania“płyty Rynku za-
ledwie 2 lata po gruntownym 
remoncie. 


